



HELLERUP SEJLKLUB
MEDLEM AF DANMARKS IDRÆTSFORBUND

Mødeindkaldelse

Emne: Bestyrelsesmøde
Dato: tirsdag den 3. juni 2025, kl. 18:30 – 20.30
Sted: HS
Deltagere: Martin Frøland (MF), formand
Ann Filippa Madsen (AFM), næstformand og kapsejladschef
Ditlev Leth (DL) kommunikation
Frederik Berg (FB) sponsorer, fundraising og HSJ-køl
Niels Moldrup (NM), HS-KØL
Per Heegaard (PHE), klubhus og hal
Simon Mørup-Petersen (SMP), Foil og Holdsport

Afbud: Tomas Krüger Andersen (TKA), Junior og ungdom
Rainer Wolff (RW) kasserer

Referent DL

Dagsorden

1. Velkomst

2. Godkendelse af dagsorden

3. Siden sidst:

a. Støttepuljen - status (ansøgningsfrist 1. juni) (RW / SMP / TKA)

Der er søgt penge til en ny RIB (udskiftning af den gamle tornado) + 2 ILCA joller

b. Status på vandseparation projektet (MF)

Der arbejdes på enten 1) at køre igennem tennisbanerne eller 2) at gøre det gennem staudehaven.

c. Oplæg for bredde ILCA sejlad. (RW+SMP)

Lille sæsonkort giver adgang til ILCA 3+4 og 7'er rig uden for de allokerede træningstider.

d. DGI "Gamechanger" (AFM+MF)

Det vurderes, at der er større risiko for at problematisere emnet, end at forebygge et reelt problem. Det vurderes at Hellerup Sejlklub i

forvejen er en inkluderende klub. Det er en god ide at fremme inklusion og god sportsmanship - se eventuelt. Hvis medlemmer oplever inklusionsproblemer, opfordres de til at kontakte bestyrelsen på bestyrelsen@hellerupsejlkлуб.dk.

4. Økonomi status (RW)

Udgår

5. Bordet rundt

a. DL: SUP

SUP kan ikke søge klubrum puljen. SUP kan fint søge øvrige fonde, men det skal godkendes af FB.

b. AF: Orientering vedr. kapsejlds

Der mangler officials! Vi opfordrer medlemmer af sejlkлубben til at melde sig!

c. DL: Aftenlukning af klubben

Hal 1: Det undersøges, hvad et lukkeapparat til porten vil koste.

Hal 2: 1) Kan den være nemmere at åbne/lukke, 2) Kan der sættes noget lyd+lys på efter fx. 20 minutters åbning.

PHE spørger efter tilbud.

d. NM: Ballade udskiftning + nye J/80 sejl

Bestyrelsen ser positivt på ideen om udskiftning af Balladen evt. i forbindelse med anskaffelse af ny dommerbåd (med ankerspil).

Bestyrelsen ser positivt på anskaffelse af nye sejl i fornuftig kvalitet. NM vender tilbage med tilbud til godkendelse.

e. Arven fra Poul Møller: MF foreslår oprettelsen af en vedligeholdelsesfond, der anvendes til anskaffelser. Der er bred enighed om, at pengene ikke skal forsvinde ind i driften. Der nedsættes et udvalg, bestående af PHE, AFM, Niels Kjøng og MF, til at generere forslag. SMP foreslår, at en del af arven anvendes til at sænke den økonomiske barriere for ungdomssejlads.

6. Klubrumspulje - ansøgning(?) - deadline 1. september

7. Kommende bestyrelsesmøder er planlagt til:

tirsdag den 3. juni 18.30

torsdag den 21. august 18.30

torsdag d. 2 oktober 2025.

torsdag d. 6 november 2025.

Generalforsamling d. 25/11-25

8. **Eventuel**

- a. Ophæng Paul Elvstrøms citat på elevatortårnet: "Hvis du i processen med at vinde mister respekten blandt dine konkurrenter, har du ikke vundet noget!"
- b. PHE undersøger nye møbler til hall'en på 1. sal med Botikken, der har doneret det nuværende møblement.